
Geachte (duo)raadsleden, 
 
Hierbij wil ik u middels het bijgevoegde raadsinformatiedocument informeren over een proces wat wij 
gestart zijn met de buurgemeenten Purmerend en Edam-Volendam inzake de Purmer. 
 
Op verschillende thema's zoals woningbouw, duurzaamheid, verstedelijking en landschap hebben de 
gemeenten belangen voor het gemeentegrens-overstijgende gebied De Purmer. 
In 2019 is daarom besloten om, op het niveau van De Purmer, een (beleids)inventarisatie te doen van 
thema’s die ons daar gezamenlijk raken, maar ook elementen die voor een sterke regio in de 
toekomst zullen spelen. Dit wordt kort en bondig weergegeven op de bijgevoegde inventarisatie-
praatplaat. 
 
In september willen wij met u het gesprek aangaan over de richting en de wijze van totstandkoming 
van de op te stellen gebiedsvisie. 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Jelle Kaars 
 


